
 

1 

                 
  REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
        OPĆINA VINICA 
      OPĆINSKO VIJEĆE 
 

Klasa:024-03/23-01/03 
Urbroj:2186-11-23-4 
 

Vinica,  21. lipanj  2023. 
 

Z A P I S N I K 

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Vinica, održane dana  21. lipnja 2023. godine, u prostorijama 
Općine Vinica, s početkom u  19,00 sati. 
 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  Predrag Štromar, Krunoslav Kostanjevec, Emil Jurič, Ksenija Humek, Ivan Kelemen,  
              Miroslav Kelemenić, Ivan Krajcer, Mirjana Jambriško, Božidar Šipek (Vinica), 
              Ivana Mraković  i  Stjepan Tomašec 
 
ODSUTNI VIJEĆNICI: Matija Galović  i  Božidar Šipek (Vinica Breg)  
 
OSTALI NAZOČNI: dr.sc.Branimir Štimec, prof. , općinski načelnik 
                                 Željko Pajtak, stručni suradnik za financije i proračun 
                                 Marjana Majhen, predsjednica Odbora za statutarno-pravna pitanja 
       Monika Kovačić – viša stručna suradnica za financije i proračun 
       Ljiljana Stokrajec – stručna suradnica za financije i proračun 
       Biserka Jakopanec, voditeljica zapisnika 
 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Vinica,  gospodin Predrag Štromar otvorio je sjednicu, 
pozdravio nazočne te je izvršio  prozivku vijećnika. Nakon prozivke gospodin Štromar konstatirao je da na 
sjednici nisu prisutni vijećnici Matija Galović i Božidar Šipek iz Vinica Brega,  a isto tako konstatirao je da je 
sjednici, od ukupno 13, prisutno jedanaest vijećnika i da se mogu donositi pravovaljane odluke . 
 
Nakon toga predsjednik Vijeća gospodin Štromar predložio je dnevni red kakvog su vijećnici primili i u 
pozivu na sjednicu te kako nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, nakon izvršenog 
glasovanja gospodin Štromar objavio je da je Općinsko vijeće Općine Vinica za današnju sjednicu  
j e d n o g l a s n o   utvrdilo   slijedeći 
 
 D N E V N I     R E D : 
 

1. I. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE VINICA 2023. 
 

2. I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA OPĆINE VINICA U 2023. GODINI 
 

3. I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE VINICA U 2023. GODINI 
 

4. I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 
OPĆINE VINICA U 2023. GODINI 
 

5. ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA OPĆINE VINICA ZA 
2023. GODINU 
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6. ODLUKA O DAVANJU MIŠLJENJA NA KONAČNI NACRT STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG 
PODRUČJA VARAŽDIN ZA RAZDOBLJE  2021. – 2027. GODINE I KONAČNI NACRT AKCIJSKOG 
PLANA STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG PODRUČJA VARAŽDIN ZA RAZDOBLJE 2021. – 2027. 
GODINE 
 

7. ODLUKA O IZRADI III. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA OPĆINE VINICA 
 

8. PROGRAM POTPORA U POLJOPRIVREDI NA PODRUČJU OPĆINE VINICA ZA RAZDOBLJE OD 2023. 
DO 2025. GODINE 
 

9. PRAVILNIK O PROVEDBI  POSTUPAKA JEDNOSTAVNE NABAVE OPĆINE VINICA 
 

10. ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA STATUT DJEČJEG VRTIĆA VINICA 
 

11. ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRAVILNIK O UNUTARNJEM USTROJU 
DJEČJEG VRTIĆA VINICA 
 

12. POJAŠNJENJE ELABORATA PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA NA PODRUČJU OPĆINE VINICA 
– IZRAĐIVAČ TOMISLAV VRBNJAK 
 

 
 
 Predsjednik gospodin Štromar zatim je otvorio vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. 
 
Vijećnica gospođa Jambriško rekla je da ju poljoprivrednici pitaju kada će biti sanirani poljski putovi, a isto 
tako i kada će biti sanirani kanali i grabe nakon nedavne poplave. 
 
Odgovorio je načelnik gospodin Štimec te vezano uz poljske putove navodi da su sredstva planirana 
proračunom i da će putovi biti sanirani kroz neko vrijeme odnosno tokom ljeta, a isto tako načelnik navodi 
da se želi sustavno riješiti problem poljskih putova. Načelnik napominje da će se odrediti prioriteti, obzirom 
da je nedavna poplava pokazala da svi ti kanali i grabe ne mogu progutati tu količinu vode. Što se tiče 
prioriteta načelnik je izrazio mišljenje da je prioritet činjenica da neki građani ne mogu do svojih kuća i 
prioritet su klizišta koja su nastala na cestama pa ljudi ne mogu do svojih kuća. 
Na kraju načelnik je rekao da se poljoprivrednicima može odgovoriti da će poljski putovi biti sanirani u 
najkraćem mogućem roku, odnosno da će se one najvažnije stvari moći riješiti tokom ljeta. 
 
 
Vijećnik gospodin Božidar Šipek upitao je tko ima preventivu odnosno tko pregledava prostore Općine, jer 
je bio na priredbi u velikoj dvorani pa ga zanima tko je zadnji put kontrolirao binu odnosno pozornicu, da li 
to uopće netko kontrolira u kakvom je stanju. To govori zato jer je bina napravljena prije mnogo godina i 
misli da nitko poslije toga nije napravio neku kontrolu, a boji se da se prilikom korištenja i nastupa ne bi 
dogodila kakva nesreća. 
 
Na pitanje vijećnika odgovorio je načelnik gospodin Štimec te je rekao da je pitanje jako dobro i što se tiče 
preventive i pregleda zgrade Općine to do sada nikada nije rađeno, a vidi se da je to velika potreba pa će se 
i to probati odraditi. Slaže se s vijećnikom da je sve to potrebno odraditi, a vidjeti će se hoće li se angažirati 
kakvog vanjskog konzultanta da to odradi, da budemo sigurna općina i ugodna za život. 
 
Vijećnik gospodin Šipek  ujedno je  iskoristio priliku da kolegi vijećniku Ivanu Kelemenu čestita na 
organizaciji događanja i manifestacija od strane „Kaple“ i smatra da je pohvalno da netko još ima želje i 
volje da organizira nešto takvo, što je dobro za cijelu općinu. 
Vijećnik gospodin Kelemen, zahvalio se na pohvalama. 
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Vijećnik gospodin Ivan Kelemen upitao je, obzirom da je u Ul. S. Radića u Ladanju, nakon radova 
aglomeracije ostalo oko 50 metara dionice koju je potrebno asfaltirati, kada će se to riješiti, a isto tako kada 
će se nastaviti radovi na uređenju desne strane predmetne ulice. 
 
Načelnik gospodin Štimec odgovorio je kako bi se u drugi dio asfaltiranja te ulice išlo nakon 1.7. jer se radi o 
jako velikoj investiciji i ako se to uspije izvršiti iza rečenog datuma biti će to jako pozitivno. Investicija je 
velika i financira se u omjeru 75% Županijska uprava za ceste i 25% Općina. 
 Predsjednik Vijeća gospodin Štromar dodao je kako može garantirati da će do 10.mjeseca radovi u suradnji 
sa ŽUC-om sigurno biti završeni, a što se tiče dijela zaostalog nakon aglomeracije nije toliko siguran. 
 
Vijećnik gospodin Kelemen upozorio je i na problem cijevi premalog profila na križanju Ul. M. Gupca i Ul. S. 
Radića pa je prilikom nedavne poplave utvrđeno da zbog preuskog profila cijevi na spoju voda ne može 
otjecati. Vijećnik je dodatno pojasnio da su cijevi od oborinske odvodne dovoljnog profila, ali prevelika 
količina vode dotiče do tog mjesta, a ne može proći jer je cijev na samom spoju,  manjeg profila i ne guta jer 
je dotok prevelik. Vijećnik napominje da treba zvati nekoga da to pogleda i da predloži rješenje tog 
problema. 
 
Načelnik gospodin Štimec odgovorio je da bi bilo dobro kad bi samo na tom mjestu bio takav problem, no 
takvih problema ima na području općine pet, šest. Jedno je na raskršću kod „Tabana“, na raskršću Marčan i 
Vinica, na raskršću Marčan-Ladanje odnosno kod arboretuma pa retncija kod ribnjaka, u Opečkoj ulici pa 
prema polju kao i na kraju Anine ulice. Načelnik navodi da je u kontaktu s direktorom Hrvatskih voda i nada 
se da će se uspjeti iznaći stručno i kvalitetno rješenje, jer se radi o enormnim količinama vode, koja u roku 
dva sata uništi gotovo cijelu općinu. Po nekim procjenama šteta koja je na području općine nastala je nekih 
3 milijuna eura. Pojavila su se klizišta i najbolje bi bilo da se cijeli taj sustav odvodnje kvalitetno riješi. 
 
Uključio se gospodin Šipek te smatra da treba uključiti i Ul. Mate Rupčića, gdje je isto veliki dotok vode od 
„predvojničke“, a načelnik je odgovorio da će se uključiti sva ta kritična mjesta.  
 
 Nije bilo više vijećnika prijavljenih za postavljanje pitanja pa je predsjednik Vijeća, tzv. aktualni sat 
zaključio. 
 
 Nakon toga prišlo se usvajanju Zapisnika s 14. i 15. sjednice Općinskog vijeća, a nakon izvršenog 
glasovanja, predsjednik Općinskog vijeća gospodin Štromar konstatirao je: 
 
da je Općinsko vijeće Općine Vinica     j e d n o g l a s n o   usvojilo Zapisnik s 14. sjednice Općinskog vijeća 
Općine Vinica, održane dana 17. ožujka 2023. godine, 
 
da je općinsko vijeće Općine Vinica      j e d n o g l a s n o      usvojilo Zapisnik s 15. sjednice Općinskog vijeća 
Općine Vinica, održane dana  14. travnja 2023. godine putem elektroničke pošte. 
 
Prije prelaska na rješavanje po točkama dnevnog reda, predsjednik Vijeća gospodin Štromar napomenuo je 
da objedinjuje rješavanje odnosno raspravu po točkama 1 do 5 današnjeg dnevnog reda. 
 

Ad 1), Ad 2), Ad 3), Ad 4) i Ad 5) 
 

 Materijale vezane uz točke 1 do 5 dnevnog reda, vijećnici su primili uz poziv na sjednicu. 
 
Općinski načelnik gospodin Štimec rekao je da će I. izmjene i dopune Proračuna Općine Vinica prezentirati 
voditelj financija gospodin Pajtak, a vijećnici nakon toga mogu postaviti pitanja. 
 
 Gospodin Pajtak uvodno je napomenuo da izvorni Proračun iznosi  3.065.200,00 Eura. Nadalje 
gospodin Pajtak napomenuo je da su određeni prihodi i rashodi izostali, a rebalans obuhvaća projekte i 
programe koji se stvarno provode i biti će realizirani. Gospodin Pajtak kao bitnije projekte napomenuo je 
izgradnju sportskog centra, ogradu groblja, kupnju zemljišta uz groblje, izmjene prostornog plana, civilnu 
zaštitu. 
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Nije bilo vijećnika prijavljenih za raspravu i postavljanje pitanja. 
 
 Nakon izvršenog glasovanja predsjednik Vijeća gospodin Štromar, konstatirao je  
 
da je Općinsko vijeće Općine Vinica     j e d n o g l a s n o     donijelo  
 

I. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE VINICA ZA 2023.G.   
koje su priložene uz Zapisnik i čine njegov sastavni dio  (točka 1. dnevnog reda) , 
 
da je Općinsko vijeće Općine Vinica     j e d n o g l a s n o     donijelo 

 
I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA JAVNIH POTREBA OPĆINE VINICA U 2023. GODINI 

koje su priložene uz Zapisnik i čine njegov sastavni dio  (točka 2. dnevnog reda), 
 
da je Općinsko vijeće Općine Vinica     j e d n o g l a s n o     donijelo 
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU OPĆINE VINICA U 2023. GODINI 

koje su priložene uz Zapisnik i čine njegov sastavni dio  (točka 3. dnevnog reda), 
 
da je Općinsko vijeće Općine Vinica     j e d n o g l a s n o     donijelo 
 

I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA 
PODRUČJU OPĆINE VINICA U 2023. GODINI 

koje su priložene uz Zapisnik i čine njegov sastavni dio (točka 4. dnevnog reda). 
 
da je Općinsko vijeće Općine Vinica    j e d n o g l a s n o     donijelo 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA  
OPĆINE VINICA ZA 2023. GODINU, 

koja je priložena uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio  (točka 5. dnevnog reda). 
 

Ad 6) 
 

Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za 
razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin 
za razdoblje 2021. – 2027. godine, vijećnici su primili uz poziv na sjednicu. 
 
Načelnik gospodin Štimec je  kratko podsjetio da je Općina Vinica sastavni dio urbanog područja Varaždin, 
da je izrađen Nacrt Strategije razvoja urbanog područja, da je Općina Vinica za financiranje putem ITU 
mehanizma prijavila pet projekata, a kao najbitnijeg načelnik je izdvojilo projekt obnove kurije Patačić u 
Vinici, vrijedan cca 2 milijuna eura. 
Načelnik je na kraju rekao da Općinsko vijeće daje svoje mišljenje na konačni Nacrt Strategije i konačni 
Nacrt Akcijskog plana. 
 
Nije bilo vijećnika prijavljenih za raspravu i postavljanje pitanja. 
 
Nakon izvršenog glasovanja, predsjednik Vijeća gospodin Štromar konstatirao je da je Općinsko vijeće 
Općine Vinica      j e d n o g l a s n o      donijelo 
 

ODLUKU O DAVANJU MIŠLJENJA NA KONAČNI NACRT STRATEGIJE RAZVOJA URBANOG PODRUČJA 
VARAŽDIN ZA RAZDOBLJE 2021. – 2027. GODINE I KONAČNI NACRT AKCIJSKOG PLANA STRATEGIJE 

RAZVOJA URBANOG PODRUČJA VARAŽDIN ZA RAZDOBLJE 2021.  – 2027. GODINE, 
koja je priložena uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio. 
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Ad 7) 
 

Prijedlog Odluke o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Vinica, vijećnicima je 
dostavljen uz poziv na sjednicu. 
 
Načelnik gospodin Štimec, kratko je napomenuo da se radi o nastavku započetog postupka izmjena 
prostornog plana, koje su ciljane, a da će iza nove godine ići kompletna izmjena prostornog plana. 
 
Vijećnika prijavljenih za raspravu ili postavljanje pitanja nije bilo. 
 
Nakon izvršenog glasovanja, predsjednik Vijeća gospodin Štromar konstatirao je da je Općinsko vijeće 
Općine Vinica      j e d n o g l a s n o     donijelo 
 

ODLUKU O IZRADI III. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA OPĆINE VINICA, 
koja je priložena uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio. 
 
 Predsjednik Vijeća, gospodin Štromar, napomenuo je da je propustio vijećnike upoznati s 
činjenicom da su o svim točkama današnjeg dnevnog reda raspravljali i Odbor za statutarno-pravna pitanja i 
Odbor za financije i proračun pa je zamolio predsjednike Odbora da Vijeće upoznaju s mišljenjima. 
 
Predsjednica Odbora za statutarno-pravna pitanja gospođa Majhen i predsjednik Odbora za financije i 
proračun gospodin Jurič, napominju da Odbori preporučuju usvajanje svih akata u predloženom obliku.  
 

Ad 8) 
 

Prijedlog Programa potpora u poljoprivredi na području Općine Vinica za razdoblje 2023. do 2025.g., 
vijećnici su primili uz poziv na sjednicu. 
 
Načelnik gospodin Štimec, napomenuo je da je raniji program bio donesen za prethodno trogodišnje 
razdoblje i krajem 2022.g. je istekao.  
Načelnik je nadalje napomenuo da je Prijedlog novog Programa u svemu isti kao i prethodni, osim što je 
uvedena i potpora za pčelare. 
 
Vijećnika prijavljenih za raspravu i postavljanje pitanja nije bilo. 
 
Po izvršenom glasovanju, predsjednik Vijeća gospodin Štromar konstatirao je da je Općinsko vijeće Općine 
Vinica     j e d n o g l a s n o    donijelo 
 

PROGRAM POTPORA U POLJOPRIVREDI  NA PODRUČJU OPĆINE VINICA 
ZA RAZDOBLJE 2023. DO 2025. GODINE, 

koji je priložen uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio. 
 

Ad 9) 
 

Prijedlog Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave, vijećnicima je dostavljen uz poziv na sjednicu. 
 

Načelnik, gospodin Štimec, napomenuo je da se Pravilnik donosi zbog potrebne konverzije u Euro. 
 

Nije bilo vijećnika prijavljenih za raspravu i postavljanje pitanja. 
 

Nakon izvršenog glasovanja, predsjednik Vijeća gospodin Štromar konstatirao je da je Općinsko vijeće 
Općine Vinica     j e d n o g l a s n o     donijelo 
 

PRAVILNIK O PROVEDBI POSTUPKA JEDNOSTAVNE NABAVE, 
koji je priložen uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio. 
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Ad 10) 
 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Dječjeg vrtića Vinica, vijećnicima je dostavljen 
uz poziv na sjednicu. 
 
Načelnik je napomenuo da se radi o usklađenju  Statuta sa zakonskim odredbama, izrađen je od strane 
odvjetničkog ureda pa smatra da je u svemu usklađen sa zakonskim odredbama. 
 
Vijećnica gospođa Jambriško upitala je načelnika koji je odvjetnički ured izradio Statut, a načelnik je 
odgovorio da se radi o odvjetničkom uredu Domagoja Krpine. 
 
Nije bilo više vijećnika prijavljenih za raspravu ili postavljanje  pitanja. 
 
Po izvršenom glasovanju, predsjednik Vijeća gospodin Štromar konstatirao je da je Općinsko vijeće Općine 
Vinica      j e d n o g l a s n o      donijelo 
 

ODLUKU O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA STATUT DJEČJEG VRTIĆA VINICA, 
koja je priložena uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio. 
 

Ad 11) 
 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
Dječjeg vrtića Vinica, vijećnicima je dostavljen uz poziv na sjednicu. 
 
Načelnik gospodin Štimec napominje da se radi o usklađivanju Pravilnika sa novim Statutom. 
 
Nije bilo vijećnika prijavljenih za raspravu i postavljanje pitanja. 
 
Nakon izvršenog glaosvanja, predsjednik Vijeća gospodin Štromar konstatirao je da je Općinsko vijeće 
Općine Vinica     j e d n o g l a s n o     donijelo 
 

ODLUKU O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRAVILNIK O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG VRTIĆA VINICA, 

koja je priložena uz Zapisnik i čini njegov sastavni dio. 
 

Ad 12) 
 

Predsjednik gospodin Štromar, napomenuo je da je Odluka vezana uz ovu točku već donesena, ali kako se 
radilo o elektroničkoj sjednici dogovoreno je da dođe izrađivač i da to još malo pojasni. 

 
Prije izlaganja po samoj točki dnevnog reda odnosno o Procjeni rizika od velikih nesreća na području Općine 
Vinica, vijećnik Ivan Kelemen ujedno i načelnik Stožera civilne zaštite Općine Vinica, upoznao je prisutne o 
svim aktivnostima koje je 77 vatrogasnih operativaca,  provelo u vrijeme elementarne nepogode u 
razdoblju od 16. do 21. svibnja 2023.g. Gospodin Kelemen, navodi da je odrađeno je oko 90ak intervencija i 
utrošeno 650 sati dobrovoljnog rada kako bi se pomoglo ugroženim domaćinstvima i građanima. Gospodin 
Kelemen ističe da sredstva koja su u proračunu planirana za civilnu zaštitu nisu velika, ali će koristiti u 
takvim situacijama, za koje smatra da će ih na žalost biti sve više. Napominje da oprema koja je sada 
nabavljena, da je bila nabavljena ranije bilo bi bolje, no sigurno će i te kako dobro doći. Gospodin Kelemen   
na kraju je  ocijenio da je posao dobro odrađen, na čemu zahvaljuje i Općini i načelniku. 
 
Načelnik gospodin Štimec zahvalio je vatrogascima na poduzetim mjerama i navodi kako je vidljivo da su 
opravdana sredstva koja se ulažu u vatrogastvo. Načelnik je također ocijenio da su sve strukture, zajedno s 
Općinom u konačnici odradile dobar posao te je na kraju još jednom zahvalio na trudu vatrogasaca i 
njihovih 650 sati uloženog truda i dobrovoljnog rada.  
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Vijećnica gospođa Jambriško rekla je da se mora nadovezati na izlaganje gospodina Kelemena, koji je 
propustio reći kako su vatrogasci na sastanku civilne zaštite konstatirali da je Općina trebala formirati neki 
centralni stožer koji bi koordinirao aktivnostima. Navodi nadalje da toga nije bilo pa su se vatrogasci nazivali 
međusobno radi informacija. Smatra za ubuduće da treba osnovati nekakav glavni centar s nekakvim 
zaposlenikom iz Općine, koji će biti upoznat sa situacijom i da se njemu svi javljaju i da onda tu osobu svi 
operativci mogu kontaktirati. Gospođa Jambriško navodi da su to vatrogasci komentirali, da toga ovaj puta 
nije bilo. 
 
Predsjednik gospodin Štromar odgovorio je da bi to sve trebalo pisati u ovom elaboratu koji će sada biti i 
detaljnije pojašnjen. 
 
Ponovo se uključio gospodin Kelemen te navodi da će sada biti nabavljena još neka oprema za civilnu 
zaštitu koja će komunikaciju poboljšati jer je zapravo problem bio u tome što jednostavno nisu imali veze. 
 
Nakon toga predsjednik Općinskog vijeća gospodin Štromar zamolio je svog zamjenika, odnosno 
potpredsjednika gospodina Tomašeca, da nastavi voditi sjednicu do kraja, odnosno ovu zadnju 12. točku jer 
zbog drugih obaveza mora napustiti sjednicu. 
 
Sjednicu je dalje nastavio voditi potpredsjednik, gospodin Stjepan Tomašec. 
 
 
 
Po ovoj točki dnevnog reda prisutnima je detaljnije informacije dao gospodin Tomislav Vrbnjak, ispred 
izrađivača, tvrtke Kontrol biro u čije je ime izradio Procjenu rizika i Plan djelovanja civilne zaštite za Općinu 
Vinica. Navodi da dokumente ima na „sticku“ pa će ih predati. 
 
Gospodin Vrbnjak navodi da je procjena rizika osnovni dokument svake Općine, u kojem se procjenjuju rizici 
za sva područja općine za svaku vrstu rizika. Gospodin Vrbnjak napomenuo je nadalje da se na temelju 
Procjene izrađuje Plan djelovanja civilne zaštite. Navodi isto tako da se usred same izrade predmetnih 
akata, dogodila i nedavna poplava pa se u planu djelovanja odmah uočilo i neke propuste koji su se desili. 
Gospodin Vrbnjak navodi da bi civilna zaštita trebala djelovati na principu da se saziva stožer civilne zaštite i 
preko njega je trebalo sve djelovati. Navodi nadalje da su se te stvari odradile sa malim zakašnjenjem, a 
potrebno je još i donijeti neke odluke, tipa tko će zbrinjavati i voditi brigu o dovoženju pijeska i sl. 
Gospodin Vrbnjak isto tako napomenuo je da su na popisu samo tri pravne osobe i tu postoji problem što 
na popisu u Procjeni rizika ne smiju biti obrti. Navodi da bi taj popis vremenski trebalo ažurirati, kao i popis 
pripadnika Stožera civilne zaštite. 
Gospodin Vrbnjak isto tako navodi da je Planom djelovanja točno propisano kako i na koji način se, u slučaju 
poplave, potresa i sl.,  kako se u takvim slučajevima postupa. 
U Planu na 2. stranici evidentiraju se sva ažuriranja, a koja je potrebno konstanto provoditi, dakle čim se 
izmijene bitne činjenice za određeni dio Plana. Na ovoj stranici evidentira se što se točno promijenilo i 
potrebno je dodati prilog. Prema riječima gospodina Vrbnjaka ne mijenja se cijela Procjena odnosno Plan, 
već samo ti pojedini dijelovi i nije potrebno da to izvrši ovlašteni izrađivač već se promjene odnosno 
ažuriranja vrše od strane Općine Vinica, dakle iste se evidentiraju na strani 2 i uz osnovni dokument prilažu 
se nove Odluke.  
Gospodin Vrbnjak završio je konstatacijom da je dakle potrebno doraditi još te neke dijelove, odnosno 
izmijeniti popis pravnih osoba i potrebno je ažurirati popis pripadnika, odnosno povjerenika Stožera civilne 
zaštite. 
 
 
Gospodin načelnik upitao je gospodina Vrbnjaka kako bi zapravo onda to na terenu trebalo funkcionirati, 
prilikom primjerice poplave, a gospodin Vrbnjak odgovorio je da je prvo potrebno da netko s područja 
općine obavijesti Županiju ili Centar 112 i pruži informacije o vrsti nepogode širih razmjera, koja se 
dogodila. Kada Centar 112 zaprimi više takvih dojava alarmira Općinu i općinski načelnik tada saziva Stožer 
civilne zaštite. U Stožeru ima dvoje, troje ljudi koji upisuju podatke i pripremaju podatkovnu listu. Svi podaci 
iz Stožera dolaze do načelnika putem posrednika odnosno kurira i načelnik donosi odluke što u tom 
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trenutku treba odraditi na samom terenu. Gospodin Vrbnjak navodi dalje da u DVD-u Vinica postoji veza i 
putem nje moguće je komunicirati i  dobivati sve potrebne podatke. 
 
Načelnik gospodin Štimec, želio je da gospodin Vrbnjak točno navede kako je Zakonom definirano; da li 
načelnik donosi odluke ili načelnik samo saziva Stožer civilne zaštite i dalje načelnik Stožera civilne zaštite 
donosi daljnje odluke. 
Gospodin Vrbnjak odgovorio je da načelnik Općine saziva Stožer civilne zaštite, a daljnje onda djeluje 
Stožer. 
Načelnik gospodin Štimec još je jednom ponovio da je bitno da se utvrdi da načelnik Općine saziva Stožer 
civilne zaštite, a Stožer civilne zaštite dalje upravlja cijelom situacijom na terenu. 
 
Gospodin Vrbnjak kao jedan od bitnih elemenata istaknuo je i činjenicu da ukoliko neka od elementarnih 
nepogoda nije obuhvaćena u procjeni rizika, Županija neće moći proglasiti elementarnu nepogodu. 
 
Vijećnik gospodin Kelemenić upitao je je li sada poplava uvrštena u procjenu, a gospodin Vrbnjak odgovorio 
je potvrdno te navodi da str. 54 Plana djelovanja govori o načinu obrane od poplava te je ujedno pročitao 
odredbe koje o tome govore. 
 
 
Nije bilo vijećnika prijavljenih za raspravu ili postavljanje pitanja. 
 
 Obzirom da je ova točka dnevnog reda bilo pojašnjenje Elaborata, Općinsko vijeće po njoj nije 
donosilo nikakve akte, već su vijećnici informacije primili na znanje. 
 
 Nakon što je konstatirao da je dnevni red današnje sjednice u potpunosti realiziran, potpredsjednik 
Općinskog vijeća gospodin Tomašec, zahvalio je svima na suradnji  
 

te je sjednicu zaključio u    19  sati   i   52   minute. 
 

 Voditeljica Zapisnika:                                                                     Predsjednik Općinskog vijeća: 
                Biserka Jakopanec                                                                                    Predrag Štromar 
 
 
 
               
 
        Potpredsjednik Općinskog vijeća: 
              Stjepan Tomašec 
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